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Raadsinformatiememo Stand van zaken deelauto's gemeentehuis 

 

 

Geachte dames en heren, 

 

Hierbij informeer ik u over de stand van zaken betreffende de twee deelauto’s naast het 

gemeentehuis. 

 

Sinds de zomer van 2021 staan er twee deelauto’s naast het gemeentehuis. Deze auto’s leaset 

de gemeente en zijn ter vervanging van twee reguliere bedrijfsauto’s. Deze deelauto’s kunnen 

door ambtenaren zakelijk gratis worden gebruikt en tegelijkertijd kunnen de auto’s door 

particulieren worden gebruikt. De deelauto’s zijn een onderdeel van de mobipunten. Dit is een 

netwerk van vervoersknooppunten in de Noordkop. De gemeente stimuleert op deze manier het 

deelvervoer en zorgt voor een efficiënter gebruik van middelen. 

 

Deelautogebruik 

Het gebruik van de auto’s was de eerste maanden nihil. Gelukkig waren hier diverse redenen 

voor. Te eerste waren de deelauto’s nog niet bij veel medewerkers van de gemeente en 

bewoners bekend. Ten tweede waren er in 2021 nog heel weinig ambtenaren op kantoor aan 

het werk, vanwege de covid-maatregelen. 

Het afgelopen half jaar is er gewerkt aan de bekendheid van de deelauto’s en de werkwijze die 

hier bij hoort. Ambtenaren hebben uitleg gekregen over het reserveren van de auto’s, door 

middel van bijeenkomsten, persoonlijke uitleg en een instructie filmpje. Bewoners en bedrijven zijn 

via diverse kanalen op de hoogte gebracht van de deelauto’s. In 2022 werken veel ambtenaren 

weer (deels) op kantoor. Door de inspanningen en het niet meer geheel thuis werken is het 

gebruik toegenomen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afbeelding 1 
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In 2021 was het gebruik nog slechts enkele honderden kilometers per maand. Nu is dit 

toegenomen tot meer dan 1000 kilometer per maand (zie afbeelding 1). Dit is ongeveer op 

hetzelfde niveau van het gebruik van de twee bedrijfsauto’s voor covid-19. 

 

Vervolg 

Het komende jaar zal er blijvende aandacht worden besteed aan de deelauto’s om zoveel als 

mogelijk mensen kenbaar te maken wat de mogelijkheden en voordelen zijn. Ook zal er dit jaar 

wederom uitleg worden gegeven aan (nieuwe) ambtenaren, zodat ook zij gebruik maken van 

deze auto’s. 

 

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

Hans Heddes 


